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تیم ملی و  لزوم نگاهی واقع بینانه  و  اقدامی شجاعانه

 ارزیابی نیاز به تخصص دارد
بی خیال آقای هاشمی

عبــداالله دارابی: تیــم ملی فوتبال ایــران در برابــر تیم ملی 
اردن ضعف های اساســی داشــت که شــاید این نقاط ضعف 
ملمــوس در پسِ پیــروزی تیم ایران در زمیــن حریف، چندان 
مورد توجه قرار نگیرد؛ ولی بی گمان کار دشــوار این تیم را در 
جام ملت های پیش رو دشــوارتر خواهد کرد؛ البته لازم است 
توجه شــود که این ایــرادات، ابتدا به تفکر و ســاختار موجود 
در مجموعه تیم ملی مربوط می شــود که ســپس در چیدمان 
و نحوه بازی تیــم بروز و ظهور می یابد.با عنایت به شــرایط و 
وضعیت تیم ملی کشــورمان و تیم هــای مدعی نظیر ژاپن، کره 
جنوبی، اســترالیا و عربســتان، احتمالا شانسی برای قهرمانی و 
حتی حضور در فینال نخواهیم داشت، بدون رودربایستی؛ مگر 
اینکه استثنائات فوتبال و احتمالات و اتفاقات غیرمترقبه در حد 
بالایی به مــا روی کند. البته هیچ نگاه منصفی هم با عنایت به 
بضاعــت و قیاس تیم های حاضر در جــام ملت ها، تیم ملی را 
با شرایط و داشــته های کنونی بابت نتیجه نگرفتن در مهم ترین 

تورنمنت فوتبالی قاره آسیا ســرزنش نخواهد کرد؛ چون بعید 
اســت این تیم با توجه به واقعیــت موجودش از دو دوره قبلی 
نیز نتایج بهتری کسب کند؛ اما این هم دلیلی نمی شود که بهره 
درخوری از این جام عاید فوتبال ما نشــود؛ بهره درخور نیز عاید 
ما نخواهد شــد، جز با واقع بینی و شجاعت اقدام!  تیم ملی ما 
میانگین سنی بالاتری نسبت به جام جهانی ۲۰۲۲ قطر دارد. اکثر 
بازیکنان اصلی بالای ۳۰ ســال هستند و برخی از آنها نیز بدون 
تعارف همین الان حضورشان در تیم ملی، فرصت سوزی است 
و سرمایه سوزی؛ زیرا یا شرایط سنی باعث عملکرد ضعیف شان 
شــده است یا اطمینان از جایگاه ثابت و غرور کاذب ناشی از آن؛ 
که در بازی با اردن برای چندمین بار مشــاهده شــد؛ بنابراین با 
توجــه به گفته های فوق، به کارگیری آماده ترین ها و جوان گرایی 
از نیازهای اساسی تیم ملی و راه های کسب عایدی درخور برای 
فوتبال ما از این جام ملت هاست؛ یعنی توجه به پشتوانه سازی 
و آینده نگری. از یاد نبریم که کارلوس کی روش در جام ملت های 

۲۰۱۵، تیمی را که در جام جهانی ۲۰۱۴ با وجود کسب یک امتیاز، 
بازی های قابل قبولی به ویــژه مقابل آرژانتین- نایب قهرمان آن 
دوره- ارائــه داده بود و اگر ضعف داوری و کم تجربگی بچه ها 
نبــود، نتیجه دیگــری نیز رقم می خورد، به خاطــر بها دادن به 
آماده ترین ها دســتخوش تغییر کرد و ســه مهره جدید و جوان 
یعنی وریــا غفوری، پورعلی گنجــی و آزمون را جایگزین ســه 
مهره اصلی تیم یعنی خســرو حیدری، پژمــان منتظری و رضا 
قوچان نژاد کرد، بدون رعایت ملاحظات بیهوده؛ که اتفاقا هر سه 
نفر نیز عملکرد قابــل قبولی ارائه دادند. مضاف بر اینکه وحید 
امیری نیز از همان مقطع به ترکیب تیم ملی راه یافت. رخ دادن 
این مهم نیازمند تغییر و اصلاح نگاه در نزد ســرمربی تیم ملی 
است که گویا دلخوش به توفیق با همین نفرات اغلب ضعیف 
است! مسئله دیگر نحوه عملکرد انتقادآمیز تیم به لحاظ فردی 
و جمعی اســت که مســلما در بازی با حریفان سخت تر، نمود 
بیشــتری نیز خواهد یافت؛ آن هم با وجــود کادر فنی پرتعداد! 

دستیاران پرتعداد قلعه نویی که انتخاب شان در تیم ملی بیشتر 
جای تعجب داشــت تا تحســین، نتوانســته اند بازوی فکری و 
اجرائی خوبی برای او باشــند و ایــن در عملکرد تیم در خطوط 
مختلف نیز نمایان است؛ هرچند از قبل نیز بازدهی پایین آنها در 
این جایگاه متصور بود. قلعه نویی اگر بخواهد عملکرد فنی تیم 
را بهبود بخشــد، باید تا دیر نشده، به دور از ملاحظاتی که در هر 
دو نوبت رهبری اش در تیم ملی و در انتخاب دستیارانش رعایت 
کرده و ثمری نیز نداشــته است، دســت به استخدام دستیارانی 
کاربلــد و مجرب بزند که بهره فنی لازم را برای ارتقای ســطح 
کیفی تیم ملی برای جام ملت ها داشــته باشند؛ حتی به قیمت 
برکناری برخی دستیاران فعلی اش؛ که البته این تصمیم مهم اما 
ضروری نیز مستلزم اقدامی شجاعانه است؛ چراکه طبعا تبعاتی 
برای او در پی خواهد داشــت. لازم به توضیح اســت که چنین 
دســتیاران کاربلدی متأسفانه در بین مربیان وطنی سراغ نداریم 

و سرمربی تیم ملی باید در آن سوی مرزها به دنبالش بگردد!

 تیم فوتبال امید ایران در بازی های آســیایی هانگژو نتیجه ای شــبیه به فاجعه گرفت 
و قبل از رســیدن به مرحله نیمه نهایی از گردونه این بازی ها کنار رفت. نوع کناررفتن 
این تیم از بازی های آســیایی بدون جاروجنجال نبود؛ شــاگردان غلامرضا عنایتی در 
شاهکاری تکرارنشدنی برابر هنگ کنگ با یک گل شکست خوردند تا اولین برتری تاریخ 
فوتبال طرفین را تیم شرق آسیایی تجربه کند. در اینکه امیدی به تیم امید با مربیگری 
رضا عنایتی نبود، تردیدی وجود نداشت ولی باور عجیب مسئولان کمیته ملی المپیک 
به موفقیت این تیم از آن دست اتفاقاتی است که می تواند موجب شگفتی شود. امید 
ایران در شرایطی راهی بازی های آسیایی شد که کمی پیش از آن در افتضاحی کامل، 
از رســیدن به مرحله دوم انتخابی بازی های المپیک جا مانده بود و حتی نتوانســت 
ســهمیه حضور در بازی های جام ملت های آســیای زیر ۲۳ ســال را کسب کند. تیم 
امید ایران در شــرایطی فرصت رســیدن به ســهمیه المپیک را آن هم در همان دور 
پیش مقدماتی از دســت داد که مثلا تیمی مثل مالزی توانست جواز صعود به مرحله 
دوم را کســب کند. حال اینکه این تیم با چنین شــرایطی توانســته موجبات رضایت 

مسئولان کمیته ملی المپیک را فراهم و آنها را امیدوار به کسب مدال در این بازی ها 
کند، از آن دست اتفاقاتی است که نمی شود از کنارش عبور کرد. یا افراد نزدیک به تیم 
امید خیلی قانع کنندگان بی نظیری بوده اند یا اینکه مسئولان کمیته ملی المپیک بیش 
از اندازه خوش بینانه و ســاده انگارانه به این وقایع نگریسته اند. نتیجه این خوش بینی 
بیش از حد یک بار دیگر خودش را نشــان داد: تیمی که به زعم ســرمربی اش تقویت 
شــده بود و چند بازیکن بزرگسال را در قالب تیم امید به هانگژو برد حتی نتوانست از 
پس تیم کم نام و نشــانی به اســم هنگ کنگ بربیاید و در یک چهام نهایی حذف شد. 
حــالا یکی دو هفته پــس از آن افتضاح تاریخی که هنوز کســی آن را گردن نگرفته، 
مناف هاشــمی، دبیر کل کمیته ملی المپیک، با حضــور در تلویزیون در قامت فردی 
شاکی، مدعی شده که روی کسب مدال این تیم حساب کرده بود و اگر پرسپولیسی ها 
ســه بازیکن شــان را پس نمی گرفتند حتما چنین اتفاقی می افتاد. مناف هاشــمی در 
بخشــی از صحبت هایش درباره تیم امید می گوید: «دو شــب، تلخ ترین شب های ما 
بود و دوســتان تا صبح ناراحت بودند و احســاس خوبی نداشتند. یکی شب تیم امید 
بود که تاریخ ســازی برای هنگ کنگ اتفاق افتاد. پنج رشــته ما تاریخ سازی کردند و به 
ما پیام دادند که روی ما بیشتر کار کنید اما در فوتبال این اتفاق برای هنگ کنگ افتاد و 
علتش هم این است که ساده گرفتیم. ما فکر می کردیم چون سه بازی را بردیم و یک 
مســاوی هم برابر عربستان گرفتیم، می توانیم بازی بعدی را هم ببریم. عملا کادرمان، 
ورزشــکاران ما را تضعیف کردند. من نمی خواهم اینجا دنبال مقصر بگردم ولی یکی 
از رشــته هایی که در آن دنبال مدال بودم، فوتبال بود. اگر از این ســد عبور می کردیم، 

جزء چهار تیم بودند و قطعا اگر آن ســه ورزشــکار ما بودند، یکی از این ســه مدال را 
می گرفتیم. این تیم، تیم ملی جمهوری اسلامی ایران بود، تیم امید بود و می توانست 
زیرساخت بزرگسالان را درســت کند. حالا به هر دلیلی در آن پول و درآمد نیست اما 

شب بسیار تلخی داشتیم».
مناف هاشمی در شرایطی ارزیابی غیرتخصصی از تیم امید دارد که چشمش را روی 
نتایج این تیم چند روز پیش از شــروع بازی های آسیایی بسته است. البته که نظرات 
غیرتخصصی او برای انتظار کسب مدال داشــتن به همین جا مرتبط نمی شود چون 
او اگــر حتی بازی تیم امید با تایلند، یک مرحله قبل تــر را هم با دقت نگاه می کرد، 
پــی می برد که تیم امید با دو اشــتباه حریف و نه کار تاکتیکــی و گروهی به برتری 
رســید. نمایش آنها در مرحله گروهی هم با وجود رقبای بسیار ضعیف هم چنگی 
بــه دل نمی زد. پس بدیهی بود که این تیم حتی با وجود ســه بازیکن مدنظر مناف 
هاشــمی، باز شانس زیادی نداشت ولی این ســاده انگاری برای شانس مدال از آن 
دست اتفاقاتی اســت که فقط نزد مسئولان کمیته وجود داشته است. ضمن اینکه 
فرض محال، برنز این رقابت ها هم برای کاروانی که مناف هاشــمی آن را همراهی 
می کــرد به ارمغان می آمد، آیا باز تأثیری در حال و روز بد کاروان ایران داشــت؟ آیا 
بهتر نیســت مناف هاشمی به جای پرداختن به موضوعاتی که درد اصلی نیست به 
فکر این باشــد که از این به بعد اگر فرصتی داشــت به جای اعزام گروهی ۳۰نفره 
بــرای فقط یک مدال برنز، ۳۰ ورزشــکار انفرادی با شــانس تقریبــی ۱۰ مدال را به 

رقابت ها بفرستد؟

هر دم از  این باغ  بری  می رسد

سفر خانوادگی به چین 
به بهانه حضور در بازی های آسیایی

 کاروان اعزامی ایران به نوزدهمین دوره بازی های آســیایی که این بار به میزبانی چین 
و شــهر هانگژو برگزار شــد، با ثبت ضعیف ترین نتیجه ممکن در ۲۰ ســال اخیر به ایران 
برگشــت. ایران در این دوره از رقابت ها با کســب ۵۴ مدال که فقط شامل ۱۳ طلا بود، با 
سقوط به رده هفتم جدول رده بندی، به کار خود پایان داد. در ۲۰ سال اخیر سابقه نداشته 
که ایران در این جایگاه قرار بگیرد. ضمن اینکه ایران در ســه دوره اخیر هرگز کمتر از ۲۰ 

مدال طلا نگرفته بود ولی در این دوره با توجه به مدیریت بحث برانگیز مســئولان، فقط  
به ۱۳ مدال طلا دست یافت تا مشخص شود کارهای کارشناسی که پیش از اعزام از آن 
دم زده می شــد، چندان واقعی نبوده است. بررسی اتفاقاتی که در این دوره از بازی های 
آسیایی بر کاروان ایران گذشته نیاز به وقت و بررسی فراوان دارد ولی در تازه ترین جنجال، 
ســفر خانوادگی تعدادی از مسئولان و ورزشــکاران این کاروان اعزامی به چین، خبرساز 

شــده اســت. در روزهای اخیر ماجرای فرزانه فصیحی در رسانه ها حسابی پررنگ شده 
است. او که یکی از مهره های ارزشمند دوومیدانی زنان ایران تلقی می شد، در این بازی ها 
توفیقی به دســت نیاورد و حتی از رسیدن به مرحله نهایی هم بازماند. این در شرایطی 
است که حمیده اســماعیل نژاد، دیگر دختر دونده ایران که حجم رسانه ای بسیار اندکی 
متوجه او بود، توانســت به فینال صعود کند. البته که موضوع نرســیدن فرزانه به فینال 
چندان مورد بحث نیست بلکه حضور همسرش در تیم اعزامی فدراسیون دوومیدانی به 
بازی های آســیایی سروصدای زیادی به پا کرد. همسر فرزانه فصیحی که پیش ازاین هم 
توسط فدراسیون دوومیدانی به مسابقات مختلفی اعزام شده بود، در این دوره هم فرزانه 
را همراهی کرد؛ آن هم با پوشیدن همان فرم رایج کاروان اعزامی به این بازی ها. این اتفاق 
در شرایطی رخ داده که حسن تفتیان، دیگر دونده کاروان ایران از اینکه فدراسیون مربی او 
را به این رقابت ها اعزام نکرده بود، شکایت داشت. فدراسیون به تفتیان گفته بود سهمیه 
دیگری ندارد و نمی تواند مربی اش را به این باز ی ها بفرســتد. این در شــرایطی است که 
یک ســهمیه در اختیار همسر فرزانه فصیحی قرار گرفته بود تا او به هانگژو برود. رئیس 
فدارســیون دوومیدانی در توجیهاتی که عذر بدتر از گناه بوده، در گفت وگویی که با ایسنا 
داشــته، گفته همســر فصیحی برایش حکم مربی را داشته اقدام به چنین اعزامی کرده 
است. او البته مواردی هم درباره اعزام نکردن سرمربی حسن تفتیان به این مسابقات بیان 
کرده که بیش از واقعیت، شبیه به توجیه است. از همه بدتر اینکه مسئول کمیته جوانان 
فدراسیون دوومیدانی پیشنهاد داده که اگر همسر حمیده اسماعیل نژاد مربی است، بهتر 
است او هم به فدراسیون اعلام کند تا از این به بعد، همسر او اعزام شود. این پیشنهاد در 
حالی اســت که بسیاری از فعالیت های همسر فرزانه فصیحی مطلع هستند و می دانند 
که او ارتباطی با دنیای حرفه ای دوومیدانی خاصه از نوع مربیگری اش ندارد. بحث درباره 
اینکه چرا چنین ســهمیه ای ســوخته و نباید به جایش یک مربی یا یک ورزشــکار دیگر 
اعزام شــود، از یک  ســو و اینکه چه نهادی هزینه های چنین اعزامــی را بر عهده گرفته 
از ســوی دیگر، حسابی داغ است. فدراســیون گفته هزینه این اعزام بر عهده فدراسیون 
دوومیدانی بوده ولی نتوانســته دلیل قانع کننده ای بدهد که چرا نتوانســته اند یک مربی 
دیگر از جمله مربی حسن تفتیان را به این رقابت ها بفرستند. در این بین، اگرچه به واسطه 
چهره مطرحی که فرزانه فصیحی دارد، بخش زیادی از این اتفاقات متوجه او شده ولی 
حالا خبر می رسد که سرپرست یک فدراسیون که اتفاقا ورزشکاران موردنظرش هم نتایج 
خوبی در آسیا نگرفته اند، از فرصت استفاده کرده و به همراه همسر و خانواده اش راهی 
هانگژو شده است. اینکه حضور همسر و خانواده او در این رقابت ها چه کمکی به کاروان 
یا ورزشــکاران این رشته می کرده، چندان روشن نیست. البته که فرد مذکور مدعی است 
تمامی هزینه های این ســفر بر عهده خانواده بــود و پولی از بیت المال خرج نکرده ولی 
مسئله اینجاســت که چطور این سفرهای خانوادگی با ســفرهای ورزشی آن هم از نوع 
چندهفتگی اش هم زمان می شود. آیا در این بین تسهیلاتی در اختیار این افراد برای اعزام 
خانواده هایشــان به کشور میزبان صورت می گیرد؟ سؤال اصلی تر اینجاست که این افراد 
اگر می خواهند ســفری خانوادگی داشته باشــند، چرا این سفر را به زمان دیگری موکول 

نمی کنند. آیا صرف اینکه هزینه را خودشان داده اند، توجیه پذیر است؟

درخواست مشترک فدراسیون ایران و عربستان از 
AFC برای بازی سپاهان - الاتحاد

دو فدراســیون فوتبال ایران و عربستان از کنفدراسیون فوتبال آسیا درخواست کردند که 
دیدار ســپاهان و الاتحاد عربســتان که در هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا برگزار نشد، تکرار 
شود. به گزارش ایسنا، در هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا سپاهان ایران در  حالی در ورزشگاه 
نقش جهان اصفهان میزبان الاتحاد عربستان بود که این بازی به دلیل ترک ورزشگاه از سوی 
باشگاه عربستان لغو و با گزارش ناظر بازی پرونده آن به کمیته انضباطی AFC ارسال شد. 
بعد از این موضوع حســین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه ایران از توافق دو کشــور برای 
تکرار این دیدار خبر داد و عنوان کرد: «به AFC توصیه می کنیم حتما در خصوص این اتفاقی 
که افتاده بر مبنای فنی نظر دهد». حالا یک مقام مطلع در فدراسیون فوتبال به ایسنا اطلاع 
داده اســت که فدراســیون فوتبال ایران و عربســتان توافق کرده اند و تمایل دارند که دیدار 
سپاهان ایران و الاتحاد عربستان تکرار شود. درخواست دو فدراسیون به اطلاع AFC رسیده 
و حالا باید منتظر بود و دید که با توجه به تمایل دو فدراسیون، کمیته انضباطی کنفدراسیون 

فوتبال آسیا درباره دیدار سپاهان و الاتحاد چه تصمیمی خواهد گرفت.

آمار  رؤیایی آزمون و طارمی پس از  جام  جهانی
فتح قاره با  زوج  طلایی؟

زوج آزمون و طارمی در تیم قلعه نویی، فرم درخشــانی دارند و مقابل اردن هم نقش 
اصلــی را در پیروزی ایــران بازی کردند. به گــزارش فوتبال ۳۶۰، تیم ملــی در بازی اول 
تورنمنت اردن، موفق شــد میزبان را شکست دهد و حریف قطر، در فینال مسابقات شود. 
دو گل ایران در این مســابقه را سردار آزمون و مهدی طارمی زدند. امیدهای اصلی گلزنی 
تیم ملی که مقابل اردن در اوج آمادگی بودند. طارمی علاوه بر گل زنی، توانست پاس گل 
آزمون را هم بدهد. در ماه های اخیر، بحث غیبت ســردار آزمون در جام ملت ها به خاطر 
تعهدش به رم، نگرانی بزرگی برای طرفداران تیم ملی به وجود آورده اســت. درخشش 
آزمون در بازی های اخیر، امیدها به موفقیت او در جام ملت ها و البته، نگرانی درباره جای 

خالی پررنگش در صورت شرکت نکردن در این مسابقات را بیشتر می کند.
گل زنی صد درصدی

آزمون در جام جهانی به خاطر مصدومیت، نتوانست نمایشی در حد انتظار داشته باشد 
و گلی برای ایران نزد اما پس از پایان جام جهانی او در تمام مسابقاتی که برای تیم ملی به 
زمین رفته موفق به گل زنی شده است. آزمون در دو بازی اول امیر قلعه نویی روی نیمکت 
تیم ملی مقابل روسیه و کنیا غایب بود. در بازی با افغانستان که اولین بازی او در دوران تازه 
تیم ملی محســوب می شد، آزمون یک گل زد و دو گل ساخت. بازی دوم با قرقیزستان دو 
گل زد و بازی نهایی تورنمنت کافا مقابل ازبکستان، زننده تک گل ایران بود. آزمون دو بازی 
دوستانه ایران با بلغارستان و آنگولا را از دست داد و در تورنمنت اردن، به ترکیب تیم ملی 
برگشــت. بازگشتی که با زدن اولین گل ایران به اردن همراه شد. آزمون چهار بازی زیر نظر 
قلعه نویی برای تیم ملی به میدان رفته و در هر ۴ بازی، توانسته دروازه حریفان را باز کند.

ستاره  همیشگی
مهم ترین ســتاره تیم ملی در ســال های اخیر، مهدی طارمی بوده است. او در دوران 
قلعه نویی هم این روند را ادامه داده و آمار فوق العاده ای دارد. طارمی در بازی با روســیه، 
زننده اولین گل تیم ملی در دوران مربیگری قلعه نویی بود. در بازی دوستانه با کنیا، طارمی 
گل نزد و در عوض، دو بازی ابتدایی تورنمنت کافا مقابل افغانستان و قرقیزستان هت تریک 
کرد. طارمی در بازی نهایی با ازبکستان به آزمون پاس گل داد. عملکرد خوب طارمی، پس 
از تورنمنت کافا هم ادامه داشت. او در بازی دوستانه با بلغارستان گل نزد و در بازی بعد 
با آنگولا، دو بار دروازه حریف را باز کرد. با شروع تورنمنت اردن و بازگشت آزمون، یک بار 
دیگر زوج رؤیایی آنها شــکل گرفت. طارمی مقابل اردن میزبان، پاس گل اول تیم ملی را 
برای آزمون فرســتاد و خودش هم زننده گل دوم ایران بود. امیر قلعه نویی هشت بار روی 

نیمکت تیم ملی نشسته و طارمی در این مدت ۱۰ بار برای ایران گل زده است.

 آتش بس موقت ؛ گل محمدی به تمرین رفت
ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس که گفته می شــد قراردادش را با این باشگاه فسخ 
کرده، در تمرین سرخ پوشان حاضر شد. تیم فوتبال پرسپولیس این روزها در پی قهر یحیی 
گل محمدی شرایط پرحاشیه ای را پشت سر می گذارد. گل محمدی از سه شنبه هفته قبل در 
پی مشکلات مالی و بی توجهی مسئولان باشگاه ابتدا از حضور در تمرین سر باز زد و سپس 
عنوان شد که قراردادش با پرسپولیس فسخ شده است. او از حضور در جلسه با مسئولان 
باشــگاه هم ســر باز زد و در این شرایط به دبی رفت. با این حال او دیروز پس از بازگشت به 
تهران در ورزشــگاه شهید کاظمی محل تمرین تیمش حضور پیدا کرد تا شانس بازگشت 

او پررنگ تر شود.

 افتتاح سالن کشتی با دو ستون در  وسط تشک!
رئیس هیئت کشــتی لرســتان، با تأکید بر اینکه برای افتتاح سالن کشتی خرم آباد هیچ 
مشورتی با این هیئت نشده است، گفت: این سالن توسط ورزش کارگری افتتاح شده است. 
فرید بهرامی در گفت وگو با ایسنا، درباره افتتاح یک سالن کشتی در خرم آباد توسط مسئولان 
ورزش کارگری لرســتان که دو ســتون در وسط تشک کشــتی قرار گرفته است، اظهار کرد: 
خداوکیلی برای انجام این کار هیچ مشــورتی با هیئت کشــتی لرســتان انجام ندادند و ما 
اصلا در جریان افتتاح این ســالن نبودیم. اداره کار لرستان یک هیئت به نام ورزش کارگری 
دارد که ۴۷ یا ۴۸ انجمن ورزشــی زیر نظر آنها فعالیت دارد که یکی از آنها انجمن کشــتی 
کارگری لرســتان است. این سالن نیز توسط زیر مجموعه ورزش کارگری اداره کار لرستان به 
بهره برداری رسیده است. رئیس هیئت کشتی لرستان، افزود: ما چند سالن مثل خانه کشتی 
خرم آباد با شش تشک کشتی، خانه کشتی درود با سه تشک کشتی و خانه کشتی بروجرد با 
چهار تشک کشتی را در اختیار داریم که همگی استاندارد هستند اما این سالن تحت نظر ما 
نبوده و از ما هم هیچ مشورتی نگرفتند. این سالن نیز حدود یک تشک و نیم دارد که آن هم 
دو ســتون در میان آن قرار دارد! او در پاسخ به این سؤال که با وجود این دو ستون در وسط 
تشک، کشتی گیران هنگام تمرین یکی از حریفان فن می خورند و یکی از هم ستون ها، گفت: 
بله تمرین در چنین شــرایطی واقعا سخت است. این سالن یک چاردیواری بوده که ظاهرا 
به سالن بدنسازی اختصاص داشته است. مسئولان کشتی کارگری این سالن را با رقمی در 
حدود ۱۰۰ میلیون تومان که توســط خیرین پرداخت شــده، تجهیز کردند و به بهره برداری 

رساندند.
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